
PROTOKÓŁ Nr XLI/18 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 11 maja 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, oraz 

pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XLI sesji Rady Gminy 

Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 14 radnych, (na 15 radnych ustawowego 

składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2018- 2030. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Jedwabnie im. 

Komisji Edukacji Narodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Jedwabnie 

poprzez likwidację Filii Szkoły Podstawowej w Nowym Dworze. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Jedwabno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2017. 

10. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 
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Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 Radny Dunajski – wniosek do Pana Wójta o wywarcie nacisku na służby dbające o 

bezpieczeństwo na naszych drogach.  

 Radna Trzcińska – wniosek o naprawę drogi przed mostkiem obok boiska w Nowym 

Dworze, podczas deszczu zbiera się kałuża. 

 Pani Przewodnicząca Rady – wykaszanie poboczy na drogach powiatowych na terenie 

gminy. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 6 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 

2018- 2030. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż materiały te były omawiane na wspólnym posiedzeniu 

komisji i tak zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej 

zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030. 
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Ogółem dochody 22.724.173,58 zł, w tym dochody majątkowe 2.830.721,42 zł, wydatki 

ogółem 24.733.931,21 zł, w tym wydatki majątkowe 5.006.300,02 zł. 

Deficyt budżetu gminy w wysokości 2.009.757,63 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 530.409,00 zł, wolnych środków 1.479.348,63 zł. 

Przychody budżetu w wysokości 2.749.757,63 zł, rozchody w wysokości 740.000,00 zł, 

(planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLI/268/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

  

Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018 

Pani Skarbnik poinformowała, iż wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). w związku z udziałem miejscowości Rekownica w programie ’’Wieś Warmii, Mazur i 

Powiśla miejscem w którym warto żyć 2014’’ realizowanym przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, oraz otrzymaniem dotacji dla sołectw Rekownica 

(zgodnie z listą rankingową) w konkursie ,,Aktywna wieś Warmii, Mazur i Powiśla 2018’’ 

zwiększono dochody w rozdziale 01095  w § 6300 o kwotę 10.000,00 zł, 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 10.000,00 zł. 

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie z wnioskiem wprowadzono nowy § w rozdziale promocja dotyczący 

wynagrodzenia bezosobowego w wysokości 950,00 zł (rozdz. 75075 § 4170), jednocześnie 

zmniejszono zaplanowane do poniesienia w tym rozdziale wydatki na zakup usług 

pozostałych (rozdz. 75075 § 4300), z uwagi na planowane wykonanie renowacji rzeźby ,,Para 

Ludowa'', 
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2). w związku z udziałem miejscowości Rekownica w programie ’’Wieś Warmii, Mazur i 

Powiśla miejscem w którym warto żyć 2014’’ realizowanym przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, oraz otrzymaniem dotacji dla sołectw Rekownica 

(zgodnie z listą rankingową) w konkursie ,,Aktywna wieś Warmii, Mazur i Powiśla 2018’’ 

dokonano następujących zmian - zwiększono wydatki na zadanie realizowane przez Sołectwo 

Rekownica - ,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Rekownica’’ (w rozdz. 

90095 w § 6050) o kwotę 13.000,00 zł, z czego 10.000,00 zł pochodzi ze zwiększenia 

dochodów w ramach otrzymanej dotacji, natomiast kwota 3.000,00 zł środki z budżetu gminy 

- środki pochodzą ze zmniejszenia zaplanowanych wydatków dotyczących szkoły 

podstawowej a zaplanowanych w budżecie Urzędu Gminy, w związku z planowanym 

wydatkowaniem do końca 2018 roku: 

- na zadanie ,,Aktywna tablica'' (w rozdz. 80101 w § 4240 - szkoły podstawowe, zakup 

pomocy naukowych, dydaktycznych) o kwotę 500,00 zł, 

- zakup energii elektrycznej (w rozdz. 80101 w § 4260 - szkoły podstawowe, zakup energii 

elektrycznej) o kwotę 1.000,00 zł, 

- zakup usług pozostałych (w rozdz. 80101 w § 4300 - szkoły podstawowe, zakup usług 

pozostałych) o kwotę 1.000,00 zł, 

- różne opłaty i składki (w rozdz. 80101 w § 4430 - szkoły podstawowe, różne opłaty i 

składki) o kwotę 500,00 zł, 

 

3). zgodnie z wnioskiem, z uwagi na ogłoszony konkurs ,,Małe Granty Sołecki Marszałka 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego'' wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne 

,,Budowa tarasu integracyjnego w miejscowości Lipniki'' w wysokości 15.000,00 zł (rozdz. 

92195 § 6050). Środki pochodzą z rozdysponowania wolnych środków (wynika z bilansu 

organu za 2017 rok),  

 

4). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Dłużek dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zadanie ,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości 

Dłużek'', zakup usług o kwotę 8.048,04 zł (w rozdz. 90095 § 4300), jednocześnie zwiększono 

wydatki na zakup materiałów o kwotę 8.048,04 zł w zadaniu ,,Zagospodarowanie działki 

gminnej w miejscowości Dłużek'' (w rozdz. 90095 § 4210). 
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W związku z otrzymaną decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30.04.2018 roku 

dotyczącą zwrotu przez Gminę Jedwabno kwoty 86.772,99 zł jako wykorzystanej niezgodnie 

z przeznaczeniem części dotacji celowej przekazanej z budżetu państwa gminie na realizację 

zadania zleconego z zakresu administracji rządowej, polegającego na prowadzeniu przez 

Stowarzyszenie HELPER Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedwabnie wraz z 

odsetkami w wysokości liczonej jak dla zaległości podatkowych zabezpieczone w budżecie 

Gminy środki na zwrot dotacji (rozdz. 85203 § 2910 w wysokości 86.772,99 zł), oraz odsetki 

(rozdz. 85203 § 4560 w wysokości 16.227,01 zł). Powyższe środki pochodzą z 

rozdysponowania wolnych środków  

Łącznie wydatki  po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 128.000,00 zł. 

Różnica między zwiększeniem dochodów o kwotę 10.000,00 zł, a zwiększeniem wydatków o 

kwotę 128.000,00 zł wynosi 118.000,00 zł. Powyższe wynika z rozdysponowania wolnych 

środków (wynika z bilansu organu za 2017 rok) w wysokości 118.000,00 zł. 

 

Pan Wójt dodał - Lipniki gdzie znajdują się lokale socjalne też jest świetlica wiejska tam 

trzeba przygotować drugie wejście, które jednocześnie będzie tarasem.  

 zwrot 86.000,00 zł Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu za dotacje dla Helpera, od 

decyzji będziemy się  odwoływać. Musimy opłacić żeby nie rosły odsetki. 

Radny Dunajski – jest mu bardzo przykro, ze taką kwotę musimy z budżetu zapłacić, poprzez 

zmianę w budżecie. Oczekuje od Wójta przyłożenia się do sprawy aby ta kwota powróciła do 

naszego budżetu. Stowarzyszenie Helper nie posiada żadnego majątku, trudno będzie od nich 

cokolwiek wyegzekwować. .  

Pan Wójt – sprawę od początku do końca prowadzimy starannie, robimy wszystko co 

możliwe.  

Więcej zapytań nie wniesiono. 

Komisja Finansowo - Gospodarcza wydała pozytywna opinię odnośnie proponowanych 

zmian do budżetu – opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLI/269/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  
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Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Jedwabnie im. Komisji Edukacji 

Narodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Jedwabnie poprzez likwidację Filii Szkoły 

Podstawowej w Nowym Dworze. 

 

Pan Wójt – łącznie za ostatnie lata do szkoły uczestniczyło tylko 20 uczniów, koszt 

utrzymania szkoły był za duży. Od kilku lat szkoła jest już wygaszona. Czekaliśmy tylko na 

pozytywną opinie z Kuratorium Oświaty. Po wizycie Kuratora Oświaty dostaliśmy zgodę na 

składanie wniosku o likwidacji filii. Szkoła w Jedwabnie jest lepsza i posiada większe 

możliwości dla dzieci.  

Pan Dyrektor ZS w Jedwabnie – szkoła w Nowym Dworze zupełnie nie funkcjonuje od trzech 

lat. W poprzednich latach zdarzyło się, że w klasie była tylko czwórka dzieci i one już były 

dowożone do Jedwabna. Nie było prowadzonego nowego naboru. Spotykałem się z rodzicami 

tych uczniów i wszystko z nimi obgadywaliśmy. Było uzgodnione żeby te dzieci skończyły 

rok szkolny razem i z tą samą panią nauczycielką. Znacznie też opóźnione zostały godziny 

dojazdu dzieci do szkoły, aby dzieci nie czekały i nie były zrywane ze snu. Najwcześniejszy 

kurs autobusu szkolnego to 7 rano, dojeżdżają do Jedwabno najwcześniej 720 i najpóźniej 740. 

Pan Wójt – w ogłoszeniu przetargowym zawieramy zapis, ze dziecko nie może być odbierane 

z domu wcześniej niż o 7 rano. 

Pani Przewodnicząca – lekcji zaczynają się o 7.50, dziecko ma czas spokojnie się 

przygotować, nie muszą długo czekać. 

Do wypowiedzi uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XLI/270/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Mateuszowi Arbatowskiemu pracownikowi 

Urzędu Gminy celem omówienia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy 
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Jedwabno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2017. 

Do przedstawionego sprawozdania uwag nie wniesiono, materiał stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 11 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt wrócił do interpelacji z poprzedniej sesji o dostępie do dokumentów finansowych 

spółki, nie potrzeba żadnej uchwały, wystarczy pismo, wniosek radnego do Urzędu Gminy o 

udostępnieniu dokumentów sprawozdania, bilansu. 

Interpelacje bieżące – przekażemy policji uwagi, wpłynęło po raz kolejny pismo o 

dofinansowanie ponadnormatywnych nadgodzin i patroli. 

 most w Nowym Dworze sprawdzimy co można zrobić. 

 wykaszanie poboczy, zgłosimy sprawę do Zarządu Dróg Powiatowych. 

 

Ad 12 

Sprawy różne. 

Pani Kierownik GOPS - poinformowała że zgodnie z ustawą na koniec kwietnia przekazała 

Pani Przewodniczącej i Panu Wójtowi Ocenę Zasobów Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, prosi o zapoznanie i ewentualne uwagi.  

Pani Przewodnicząca – wszelki informacje dostępna są dla wszystkich radnych w teczce Rady 

Gminy,  

Pan Wójt – poinformował, że w sali w której odbywa się dzisiejsza sesja znajduje się wystawa 

lokalnego artysty Pana Janusza Gębczyńskiego.  

Pan Wójt zwrócił się do pp. Sołtysów, odnośnie funduszu sołeckiego, poinformował, że zadania  

powyżej 10.000,00 zł są zadaniami inwestycyjnymi, poniżej tej kwoty są to zadania bieżące. 

Dlatego prosi aby spełniać przez gminę wskaźników, to należy robić zadania jednorazowo 

powyżej 10.000,00 zł. Pozwoli to gminie dotrzymać wskaźników przy planowaniu budżetu. 
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sołtys sołectwa Brajniki – w Witowie jest bar, ale wszyscy parkują samochody na poboczu ulicy 

na zakręcie. Prośba aby postawić tam znak zakazu parkowania, bo parking jest na posesji. 

Pan Wójt – jest to droga powiatowa, wystąpimy do Zarządu Dróg Powiatowych z wnioskiem. 

Radna Trzcińska – czy Środowiskowy Dom Samopomocy dysponuje wolnymi miejscami dla 

pensjonariuszy? 

 przystanek w Warchałach jest bardzo brzydki wymaga odmalowania. 

 czy chipowanie psów jest nadal bezpłatne? 

Pani Kierownik Kabała – tak, są jeszcze miejsca w Środowiskowym Domu. 

Pan Wójt – jeżeli teraz ktoś chce zachipować to jest to odpłatna usługa, wszystkie środki 

przekazaliśmy na sterylizację zwierząt. 

Radny Dunajski – mapa zagrożeń nie jest w ogóle brana pod uwagę. 

sołtys sołectwa Lipniki – wniosek o spowalniacze w msc Lipniki, bo kierowcy – piraci jeżdżą 

bardzo szybko. 

 sołtys sołectwa Dłuzek – jesteśmy odcięci od świata nie ma żadnego dojazdu do Olsztyna. 

W Dłużku już nie pracuje sklep, starsze osoby nie mogą nawet zrobić zakupów. Uważa że 

to jest bardzo poważny problem.  

 w opłakanym stanie są wszystkie drogi po zimie. 

 Pan Wójt – w przeciągu miesiąca maja drogi gminne będą naprawiane. W kwestii dojazdu 

trwają rozmowy z firmą przewoźniczą Bartczak.  

 Radny Dunajski – z drogami poczekajmy, może w najbliższym czasie opracują do końca 

patent tak zwanych gumowych dróg. Może rozwiążemy tym nasz problem z drogami.  

 Pani Kierownik Skwiot w Imieniu dyr GOK i Biblioteki zaprosiła na Obchody Dni 

Rodziny. 

 Pan Wójt – zaprosił na Gale Boksu 19.05.2018r. oraz  na  Rajd Rowerowy w dniu 

20.05.2018r.. 

 Pani Sekretarz – poprosiła o przekazanie w terenie informacji o spotkaniach edukacyjnych 

na temat zdrowia dla Pań. 18.05 w budynku poszkolnym w Burdągu i Nowym Dworze.  

 Pani Kierownik Zapadka – uzupełniła informację baza Rajdu Rowerowego będzie na 

terenie hotelu Natura Mazur w Warchałach, będą dwie kategorii dla dzieci i jedna dla 

dorosłych. Rowerki dla maluchów organizator ma na stanie.  

 Pani Kierownik Kabała – przekazała aktualny numer telefonu do Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Jedwabnie. 
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Ad 13 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XLI Sesji Rady Gminy, które trwały od godz. 

900 do godz. 1350. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


